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hagut de deixar el seu poble en un moment donat per les 
mateixes raons.  

Perquè el mon i el nostre poble, Sr. Zaragozà, no ha d’estar 
dividit entre els que són de seu agrat i els que no. Si pogue-
ra entendre açò, pot ser deixaria d’actuar d’esta manera i es 
plantejaria algunes coses. I, si més no,  els covarxins el re-
cordarien per altres coses, per què el lloc que s’està llaurant 
vosté mateix en la història local, és a hores d’ara, de pena.

5/ El Sr. Alcalde  cedeix la paraula al regidor Sr. Juan José 
Sales, el qual llig el següent informe:

Ens han denegat una subvenció que vam demanar a la 
Conselleria d’Agricultura, per a asfaltar els camins del Mas 
de Carruano i Mas de l’Hereu. Esta subvenció ha estat con-
cedida a molt poques pobles. D’un total de 138 municipis 
que la van demanar de tota la Comunitat Valenciana, sols a 
29 se la van concedir, i als 109 restants els la van denegar, 
entre ells estem les Coves.

Ja estan acabats els projectes de Pla Provincial d’obres i 
serveis del 2009 (els coneguts POYS) dels disseminats. Un 
d’ells, tal com vaig informar ja en un ple anterior, es va dedi-
car a la compra d’una retro mixta, la qual està fent una bona 
feina en arreglar camins.

Els altres dos eren l’asfaltat del camí de les Matasses, en les 
seues dues vessants. Este camí és l’únic punt d’encreua-
ment de la Valltorta, i per tant punt important en la connexió 
entre la partida de Dalt i els Plans. 

Fa poques setmanes l’Ajuntament i l’empresa AE3000 van 
fer una reunió conjunta amb tots els ramaders, per a infor-
mar-los de l’estat de les tramitacions de la planta de purins. 
El representant de l’empresa, José Maria Martínez, va infor-
mar que Iberdrola els demana molts més diners dels que 
tenien previst per a enganxar a la xarxa, cosa que fa el pro-
jecte inviable, de moment. Des de l’equip de govern seguim 
fent les gestions necessàries per a intentar resoldre este in-
convenient i aconseguir que el tractament dels purins, tant 
necessari per al nostre terme, siga una realitat.

14t.- PRECS I PREGUNTES.- Obert el tron de paraula es 
presenten les següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta  respecte a la denuncia 
a l’INE si tots viuen al poble.
El Sr. Alcalde comenta que s’estan fent les investigacions 
pertinents.
El Sr. Zaragozà Muñoz torna a preguntar si viuen tots al 
poble.
El Sr. Alcalde crida a l’ordre al Sr. Zaragozà Muñoz per se-
gona vegada.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz  diu que han hagut de suportar 
pressions i una agressió i diu que vol defensar-se de totes 
les amenaces que va patir i  dels insults i notes i esqueles.

3/ El Sr. Zaragozà Julián diu que si es veu en el cens que 
hi ha dotze persones empadronades a una  vivenda es pot 
pensar mal.
El Sr. Alcalde diu que aquesta dada fa referència a l’històric 

d’una vivenda i no al número d’empadronats en un moment 
determinat i que aquesta gent empadronada eren funciona-
ris de la presó d’Albocàsser.
El Sr. Zaragozà Julián diu que estaven al cens i també co-
menta que ell no ha denunciat a ningú sinó que ha pregun-
tat a l’INE.
El Sr. Alcalde li comenta que el Partit Popular ho ha denun-
ciat davant l’INE i que així consta en l’ofici que l’INE a remés 
a l’Ajuntament i llis literalment: “interpuesta denuncia”
El Sr. Viol Zaragoza li comenta que hauria de saber quins 
documents signa i que ell sabrà que és el que ha fet.
El Sr. Miguel Zaragozà comenta que ells seguiran actuant 
en aquest tema del cens.
El Sr. Alcalde crida a l’ordre al Sr. Miguel Zaragozá i l’insta 
que no faça els comentaris que acaba de fer i en el to de 
veu empleat, també comenta que no permetrà, en aquesta 
sessió del ple, cap alteració més de l’ordre.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz  pregunta si la brigada municipal 
fa reparacions a particulars.
El Sr. Alcalde respon que si és el cas, després se li passa 
el càrrec.

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz  pregunta si el Sr. Alcalde con-
testarà a l’alcalde de Vilafranca per lo que va dir respecte 
a LM.

El Sr. Alcalde respon que no.

6/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que recentment per la mort 
d’una dona a Atzeneta es va fer una concentració, i que li 
sap mal molt de mal que el dia d’En Aurelio Folch l’equip de 
govern no va estar.
El Sr. Alcalde respon que no li permet esta observació, per-
què eixe dia l’equip de govern estava  amb la policia judi-
cial per ajudar i fer tot el possible perquè es detinguera al 
possible assassí i la família així ho sap. Que no tornarà a 
permetre que en el ple el Sr. Miguel Zaragozá torne a treure 
aquest tema.
La Sra. Orient diu que no es va fer un minut de silenci.
El Sr. Alcalde respon que es va fer en un Ple de l’Ajunta-
ment.

7/ La Sra. Orient Julián diu que la factura que va comentar 
el Sr. Viol fica Gustavo, Gema y Ramiro.
El sr. Viol diu que és la factura que va mostrar al ple i que 
coincideix amb la quantitat.
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